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Agrárszakember, a Somlói Borvidék Hegyközségének alelnöke. 

1956. április 8-án született Celldömölkön. A Keszthelyi Agrártudományi Egyetem Nagykanizsai 

Főiskolai Karán szerez növénytermesztő üzemmérnök diplomát. 41 éven át dolgozik a Sághegyalja 

Mgtsz-nél, majd jogutódjánál, a Sághegyalja Zrt-nél agronómusként, műszaki vezetőként, a gépészeti 

ágazat irányítójaként. 2021 óta nyugdíjas. 

Családjában régi hagyomány a szőlőtermesztés és borkészítés. Az egyetem elvégzése után átveszi 

édesapja 1000 nm-es kis parcelláját a Ság hegyen, és azóta is főképp az ő keze munkájával működik a 

ma már 1 hektáros birtok. Azt mondja, ez számára hobbi, szerelem, tisztelet. 

A kezdetektől aktívan közreműködik a borvidék életében is. A hegyközségi rendszer 1996-os 

megalakulásától a Sághegy-Kissomlyó Hegyközség elnöke, majd a somlói borvidékek 2008-as 

összeolvadásától az új hegyközség alelnöke. Szűkebb és tágabb borvidéki érdekeket képviselve 

tevékenyen részt vesz a hegyközségi törvény, a bortörvény és a jövedéki törvény kidolgozásában.  

Munkájával segíti a borvidék hegyeinek termelési együttműködését, hogy abban a kisebb régiók is a 

megérdemelt helyüket foglalhassák el, és a borvidék az összes erőforrását jól kihasználva 

fejlődhessen. A konszenzusok embere, aki képes a 3 hegy érdekeit összehangolva, közösségként 

képviselni. 

Különösen büszke a Ság hegyen megvalósult közműfejlesztésekre. Az út és elektromos hálózat a 

hegyközség kezdeményezésére és közreműködésével jött létre, a térségbeli önkormányzatok 

bevonásával, a pályázati és támogatási lehetőségek kihasználásával. Megteremtették a 

növényvédelmi előrejelző szolgálatot, szakmai ajánlásokkal segítik a borászok munkáját és új 

lendületet adtak a helyi borversenyeknek. Új életre keltették a kiemelt időszakok hagyományait – 

mint a Szt. János napi boráldás, a Szt. György nap, a Luca-nap – amelyek a borászok számára 

megmutatkozási lehetőségként is fontos alkalmak. 

Danka Imre azt mondja, van még bőven feladat, és most a legfontosabb az, hogy jól felépített 

marketinggel, kapcsolatépítéssel, az összefogás erősítésével növeljék a Ság-hegyi bortermelés ma 

még szerény piaci jelenlétét, ezzel is öregbítve a Somló hírnevét. 


